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De vergadering wordt geopend om 18:04. 
 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering 04 oktober 
2018 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Omgevingsvergunning – provinciale omgevingsambtenaren 
Aanwijzing omgevingsambtenaren voor een termijn van 6 jaar 

Raadslid Gillis vraagt of dit nieuwe mensen en een 
bevorderingsprocedure betreft. Gedeputeerde Vercamer 
antwoordt dat een persoon van de bevorderingsprocedure 
gebruik maakt, maar dit staat los van dit beslispunt.  Op elk 
moment kan een einde worden gemaakt aan deze aanstellingen 
(cf uitvoeringsbesluit Vlaamse Regering). Eddy Poelman vult 
aan dat het gaat om één selectieprocedure, een combinatie van 
interne en externe aanwerving en bevordering.  

3. Mobiliteit 
Aanleg fietssnelweg F44 te Dendermonde tussen de Hofstraat 
en de Meersstraat 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure 
Gedeputeerde Hertog leidt het dossier in. Er is financiering 
vanuit de Europese Unie, het provinciebestuur en de stad 
Dendermonde. 
 
Er zijn geen vragen. 
 

4. Aanvullend agendapunt ingediend door Eric Scheire: laadpunten 
elektrische voertuigen – stand van zaken 

vergadering van 
13 november 2018 

Aanwezig: 
 
Voorzitter: 
D. Otte 
 
Ondervoorzitter: 
B. Diependaele 
 
Secretaris: 
N. Van Duyse 
 
Gedeputeerden: 
A. Vercamer, M. 
Verhoeve, P. Hertog, J. 
Dauwe 
 
Effectieve leden: 
A. Boels, D. Buysse, A. 
Charlier, M. De Brouwer, 
T. De Jonge, A. Demuyt, 
R. Gillis, L Grillaert, S. 
Herman, M. Maenhout, 
L. Maes, L. Peleman, K. 
Taylor, M. Torck, S. Van 
Gucht, Ph. Van 
Keymolen, A. Vervliet, A. 
Willems, G. De Troyer – 
provincieraadsvoorzitter  
 
Plaatsvervangers: 
J. Van Duyse, K. Diaby 
 
Provincieraadsleden – 
niet leden: 
E. Scheire 

Ambtenaren – technici: 
A. Vliebergh, 
E. Poelman, 
M. Cromheecke, K. De 
Clercq 
 
Verontschuldigd: 
 



 p. 2/2 
 

./... 

Raadslid Scheire vraagt na in welke mate laadpunten voor 
elektrische voertuigen worden benut. Gedeputeerde Hertog 
antwoordt dat wat laadpunten voor elektrische fietsen betreft er 
geen cijfers zijn over het interne gebruik. Een overzicht van de 
locaties zal worden toegevoegd aan het verslag. Elektrische 
wagens: 9 laadpalen op 8 locaties. Eén laadpaal heeft twee 
oplaadpunten. De verschillende laadpunten worden overlopen. 
Er zijn nog geen gebruiksgegevens bekend, maar deze punten 
zijn alvast operationeel.  

 

5. Varia 
 

Variapunt aangebracht door gedeputeerde Vercamer: aan het 
einde legislatuur geldt voor de niet-herverkozenen de normale 
continuïteitsregeling. Zolang een raadslid niet vervangen is voor 
de uitoefening van een mandaat in een algemene vergadering 
of raad van bestuur, dan blijft het raadslid normaliter in dit 
bestuurlijk gremium tot de volgende algemene vergadering 
waarin een nieuwe bestuurder wordt verkozen.  

 

De voorzitter sluit de vergadering om 18:16 uur. 

Gent, 13 november 2018 
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